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XXIX WALNE ZGROMADZENIE CZŁONKÓW SPBT 

 

XXIX Walnego Zgromadzenia Członków Stowarzyszenia Producentów Betonu Towarowego 

w Polsce, które odbyło się 30 maja 2023 roku w Krakowie, z uwzględnieniem głównych działań 

w roku sprawozdawczym oraz szczegółów dotyczących wyborów nowych władz. Obrady 

prowadzone były w formie hybrydowej. Frekwencja wyniosła 204 mandaty na 221 możliwych. 

Obrady prowadził Prezes Michał Grys, a głosowanie odbywało się za pomocą systemu 

VOTEX. 

Prezes Michał Grys i Pan Maciej Gruszczyński przedstawili agendę spotkania, w tym 

sprawozdawczość i wybory nowych władz. 

Dariusz Tokarczyk z GRUPY KONCEPT zaprezentował ergonomiczne rozwiązania dla firm, 

dotyczące właściwego poruszania się i obciążeń dla organizmu ludzkiego. Uczestnicy 

spotkania mogli również przymierzyć egzoszkielet. 

Przewodniczącym zgromadzenia został wybrany Pan Grzegorz Bajorek, a protokolantem Pani 

Justyna Piotrowska-Łój. 

Członkowie Zarządu uzyskali absolutorium za rok 2022.  

Nowe władze Stowarzyszenia zostały wybrane w składzie:  

 

ZARZĄD SPBT XIII kadencji: 

Pan Robert CZOŁGOSZ, 

Pan Michał GRYS, 

Pan Daniel GRZEGORSKI, 

Pan Artur KANAK, 

Pan Sebastian KASZUBA, 

Pan Tomasz KLIMALA, 

Pani Anna KORNECKA, 

Pan Tomasz RUŁKA, 

Pan Łukasz ŻYŁA. 
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KOMISJA REWIZYJNA: 

Pan Włodzimierz BOCHENEK,  

Pan Marcin CHARZYŃSKI,  

Pan Jerzy WRONA. 

 

Główne działania w roku sprawozdawczym dotyczyły: 

▪ Normalizacji betonu: Koordynacja i finansowanie prac nad polską wersją normy  

PN-EN 206+A2:2021 oraz nowelizacji krajowego uzupełnienia do EN 206. 

▪ Współpracy z urzędami centralnymi: W ramach współpracy z Ministerstwem 

Rozwoju i Technologii, SPBT złożyło postulaty dotyczące obniżki VAT na beton oraz 

wdrożenie systemu dopłat kompensujących wzrost kosztów produkcji. 

▪ Edukacji i komunikacji: Organizacja szkoleń oraz debat dotyczących przyszłości  

i innowacji w produkcji betonu, w tym debata „Przyszłość w betonie czy beton  

w przyszłości”. Organizacja pierwszej w historii SPBT debaty ze streamingiem 

Przyszłość w betonie czy beton w przyszłości, której celem było złamanie złego PR-u 

wokół betonu. 

Omówiono działania Stowarzyszenia w roku sprawozdawczym, zatwierdzono bilans i rachunek 

zysków i strat za rok 2022. Walne Zgromadzenie podjęło uchwały : udzielenia absolutorium 

Zarządowi 206/WZC/23, 207/WZC/23, 208/WZC/23, 209/WZC/23, 210/WZC/23, 

211/WZC/23, 212/WZC/23, 213/WZC/23, 214/WZC/23. Kolejne Uchwały dotyczyły 

zatwierdzenia Bilansu za rok 2022 215/WZC/23, skreślenia firm z listy członków 

216/WZC/23, a także zatwierdzenie PRELIMINARZA KOSZTÓW SPBT  

NA ROK 2023 217/WZC/23, ustalenie wartości udziału składkowego 218/WZC/23. Walne 

Zgromadzenie uchwałą 219/WZC/23 potwierdziło ukonstytuowanie się gremiów Zarządu  

i Komisji Rewizyjnej wybranych na XIII kadencje. 
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Władze Stowarzyszenia 

Zarząd SPBT 

W roku sprawozdawczym w Stowarzyszeniu do dnia 30 maja 2023 roku przewodniczył Zarząd 

XII kadencji w składzie: 
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•  Pan Michał GRYS – Prezes SPBT 

•  Pan Daniel GRZEGORSKI – v-ce Prezes SPBT; 

•  Pan Łukasz ŻYŁA – v-ce Prezes SPBT; 

•  Pan Tomasz KLIMALA – Sekretarz; 

•  Pan Robert CZOŁGOSZ – Skarbnik; 

•  Pan Artur KANAK– Członek Zarządu 

•  Pani Anna KORNECKA – Członek Zarządu; 

•  Pan Tomasz RUŁKA - Członek Zarządu; 

•  Pan Sebastian KASZUBA – Członek Zarządu. 

 

W dniu 30 maja 2023 roku został wybrany Zarząd XIII kadencji, który ukonstytuował się  

w składzie: 

•  Pan Michał GRYS – Prezes SPBT 

•  Pan Daniel GRZEGORSKI – v-ce Prezes SPBT; 

•  Pan Łukasz ŻYŁA – v-ce Prezes SPBT; 

•  Pan Robert CZOŁGOSZ– Sekretarz; 

•  Pan Tomasz KLIMALA – Skarbnik; 

•  Pan Artur KANAK– Członek Zarządu 

•  Pani Anna KORNECKA – Członek Zarządu; 

•  Pan Tomasz RUŁKA - Członek Zarządu; 

•  Pan Sebastian KASZUBA – Członek Zarządu. 

 

W roku 2023 odbyło się 6 posiedzeń Zarządu. 2 spotkania były formą konsultacji Zarządu. 

Podczas posiedzeń Biuro SPBT zdawało relację z przebiegu zaplanowanych działań, a Zarząd 

wyznaczał kierunki kolejnych. Bieżąca działalność Stowarzyszenia konsultowana była  

z Prezesem Stowarzyszenia, który kierunkował działalność.  

W roku sprawozdawczym działalność Zarządu skupiła się na: 

▪ Organizacji debaty podczas Konferencji DNI BETONU: w tym omówienie narracji 

prezentacji, planowanie pytań dla panelistów i organizacja próbnej debaty. Prezentacja 

SPBT jako partnera programowego Konferencji DNI BETONU oraz udział w debacie 

na temat dekarbonizacji budownictwa. 
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▪ Zarządzaniu Transportem Betonu: rozważania nad objęciem transportu betonu 

dozorem SENT, w tym współpraca z Krajową Administracją Skarbową i próba 

wprowadzenia poprawek legislacyjnych. 

▪ Regulacjach prawnych dotyczących betonu: przygotowanie wniosków o zmianę 

limitów DMC dla betonomieszarek i propozycje zmian w ustawie o wyrobach 

budowlanych, a także ujednolicenie wymagań podczas kontroli betonu przez Nadzór 

Budowlany. Dyskusje na temat odpowiedzialności za dostawy betonu i potencjalne 

ścieżki zmian prawnych dotyczących interpretacji odpowiedzialności. 

▪ Podnoszeniu świadomości i edukacji: organizacja sesji edukacyjnych i debat 

dotyczących nowych regulacji środowiskowych dla betonu, organizacja szkoleń  

w tematyce kontroli betonu towarowego przez nadzór budowlany na węzłach 

betoniarskich i na budowach.  

▪ Współpracy z Urzędami Państwowymi:  

− Aktywna współpraca z Ministerstwem Infrastruktury w kontekście zmian 

normatywnych dotyczących transportu i limitów DMC dla pojazdów. 

− Udział w debatach i konsultacjach związanych z regulacjami środowiskowymi  

i normami budowlanymi, w tym wystąpienia w Radzie Wyrobów Budowlanych  

i współpraca z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad.  

Analizie i planowaniu finansowym budżetu SPBT, w tym dyskusji o rewaloryzacji składek 

członkowskich i zarządzanie funduszami stowarzyszenia. 

Wszystkie powyższe spotkania odbywały się przy uczestnictwie Compliance Officera zgodnie 

z wymogami Polityki Compliance i były dokumentowane odpowiednimi protokołami: 

128/PZ/23, 129/PZ/23, 130/PZ/23, 131/PZ/23, 132/Z/23, 133/PZ/23. 

 

Komisja Rewizyjna. 

W roku sprawozdawczym w okresie od 1 stycznia do 30 maja 2022 roku Komisja Rewizyjna 

SPBT działała w składzie: 

• Pan Kamil SOKOŁOWSKI – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej SPBT, 

• Pan Marcin CHARZYŃSKI – Członek Komisji Rewizyjnej, 

• Pan Jerzy WRONA – Członek Komisji Rewizyjnej. 
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Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w dniu 24 czerwca 2023 roku w formie 

hybrydowej. Komisja w trakcie spotkania przeanalizowała dokumenty księgowe, 

zweryfikowała ilość spotkań Grup Projektowych, a także sprawdziła od strony formalnej 

działalność Stowarzyszenia. Wnioskowała do XXVII Walnego Zgromadzenia Członków SPBT 

o udzielenie Zarządowi SPBT absolutorium, a także zatwierdzenie uchwałą „Bilansu”  

i „Rachunku zysków i strat” za rok 2022. 

W dniu 30 maja 2023 roku w wyniku tajnych wyborów prowadzonych w trakcie Walnego 

Zgromadzenia Członków SPBT ustalono skład Komisji Rewizyjnej XIII kadencji w osobach: 

• Pan Marcin CHARZYŃSKI - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej SPBT, 

• Pan Jerzy WRONA - Członek Komisji Rewizyjnej, 

• Pan Włodzimierz BOCHENEK - Członek Komisji Rewizyjnej. 

Komisja Rewizyjna w niezmienionym składzie obradowała do końca roku sprawozdawczego. 

Członek Komisji Rewizyjnej był także zapraszany i brał udział w posiedzeniach Zarządu SPBT. 

 

Członkowie SPBT 

W tablicy przedstawiono zestawienie firm przyjętych w roku sprawozdawczym do organizacji, 

jak i ilość osób Członków Zwyczajnych reprezentujących firmy w SPBT. 

 

 

 

 

Działania merytoryczne organów i Grup Projektowych 

 

Normalizacja betonu. 

W roku sprawozdawczym Grupa Projektowa SPBT ds. normalizacji Betonu obradowała  

7-krotnie. Posiedzenia zespołu odbywały się za pośrednictwem aplikacji MS Teams  

w następujących terminach: 20.01, 23.02, 20.07, 23.10, 24.11, 11.12 i 18.12.2023 r.  

Podstawowa aktywność grupy projektowej w roku sprawozdawczym dotyczyła tematów  

i zagadnień: 

Członkowie Wspierający 

(Firmy) 
Członkowie Zwyczajni (osoby) 

Stan na koniec roku 2023 
Stan na koniec roku 

2022 

Ilość nowych osób 

przyjętych do SPBT  

w roku 2023 

53 firmy 148 7 osób 
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▪ problemy związane z urzędowym uznaniem betonu towarowego za wyrób budowlany, 

szczególnie w aspekcie kontroli prowadzonych u producentów przez organy nadzoru 

budowlanego; 

▪ planowane zmiany ustawy o wyrobach budowlanych oraz kwestie związane  

z zasadniczymi zmianami w rozporządzeniu CPR (rozporządzenie 305/2011) w tym 

harmonizację normy EN 206; 

▪ kwestie związane z uwzględnieniem niepewności pomiarowej w ocenie wytrzymałości 

betonu przez organy nadzoru budowlanego – kwestia podnoszona przez dyrektora SPBT 

na posiedzeniach Rady Wyrobów Budowlanych GUNB. 

 

Jak widać podstawowa aktywność GP SPBT ds. Normalizacji w roku 2023 sprowadzała się do 

właściwego ukształtowania procedury kontrolnej betonu, która opracował Departament 

Wyrobów Budowlanych GUNB wraz z załącznikiem (procedura poboru próbek betonu). 

Ze względu na wagę sprawy oraz zawiłość zapisów prawnych w okresie od września do grudnia 

2023 w prace zespołu zaangażowana została osoba mecenasa Grzegorza Dudały. Dzięki 

zaangażowaniu członków zespołu oraz pracy mecenasa udało się przygotować zestaw uwag do 

procedur nadzoru budowlanego, które w dniu 18 grudnia 2023 r. dyrektor SPBT przekazał na 

ręce dyrektor Departamentu Wyrobów Budowlanych GUNB – Pani Iwonie Tokarskiej. 
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Oprócz tych prac w trakcie roku sprawozdawczego GP ds. Normalizacji zajmowała się 

bieżącymi problemami związanymi z normalizacją betonu, jak np. weryfikacja wdrażanych 

norm i rozporządzeń np. GDDKIA – m.in. dotyczących sposobu przeliczania zawartości 

alkaliów czy emisyjności. 

 

Mając powyższe na uwadze w dniu 16.03.2023 roku w Hotelu Witek w Modlniczce k. Krakowa 

SPBT zorganizowało w trybie hybrydowym szkolenie dla producentów betonu pt. „Beton 

Towarowy – zmiany w przepisach – pomogą czy zaszkodzą”. 
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O sukcesie inicjatywy organizacji szkolenia przesądzają 2 rzeczy, a mianowicie ilość 

uczestników (30 osób stacjonarnie, 42 osoby online) oraz wynik finansowy, który zamknął się 

zyskiem ca. 29 000 pln. 

 

Grupa Projektowa ds. Środowiska 

Mając na względzie narastające znaczenie kwestii związanych ze środowiskiem, zwłaszcza  

w aspekcie emisyjności betonu oraz wykorzystania surowców z recyklingu do jego produkcji. 

Zarząd SPBT uznał, że ze względu na poziom skomplikowania i specjalizację przepisów 

konieczne jest powołanie GP ds. Środowiska złożonej z ekspertów zajmujących się tymi 

zagadnieniami na co dzień. 

 

W roku sprawozdawczym odbyły się 4 posiedzenia tego zespołu, w trakcie których omawiano 

zagadnienia związane z: 

• nowymi wymaganiami UE odnośnie taksonomii obiektów, ale także materiałów 

budowlanych w tym betonu; 

• nowymi deklaracjami produktu poszerzone o wymagania środowiskowe dla 

materiału 

• zmianami w zakresie wymagań środowiskowych pojawia siew CPR, normie 206; 

• certyfikacją CSC, a także alternatywna certtyfikacja w SPBT. 
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WSPÓŁPRACA SPBT Z URZĘDAMI CENTRALNYMI 

 

W roku sprawozdawczym SPBT współpracowało z wieloma instytucjami i urzędami 

centralnymi, takimi jak: 

• Ministerstwo Infrastruktury, 

• Ministerstwo Rozwoju i Technologii, 

• Ministerstwo Finansów, 

• Krajowa Administracja Skarbowa, 

• Główny Urząd Nadzoru Budowlanego, 

• Polski Komitet Normalizacyjny, 

• Polskie Koleje Państwowe (PKP PLK i PKP Cargo). 

Jak wspomniano w poprzednim punkcie przedstawiciele SPBT czynnie współpracowali  

z Departamentem Wyrobów Budowlanych Głównego Urzędu Nadzoru Budowlanego. 

Współpraca ta dotyczyła aktywnego udziału przedstawicieli SPBT  

w posiedzeniach Rady Wyrobów Budowlanych, gdzie zgłaszali szereg postulatów odnośnie 

wspomnianej już w niniejszym sprawozdaniu procedurze kontrolnej betonu u producenta, tak 

aby gwarantowała ona wszystkie niezbędne prawa obydwu stronom procesu kontrolnego.  

Z drugiej strony dyrektor SPBT składał postulat uwzględnienia niepewności pomiarowej  

w ocenie wyników badania. Nadto w trakcie posiedzeń przedstawiciele SPBT w RWB zgłaszali 

szereg uwag do opracowywanej nowelizacji ustawy o wyrobach budowlanych. 

W tej kwestii oprócz zgłaszania uwag i postulatów na posiedzeniach RWB GUNB 

przedstawiciele SPBT spotkali się stacjonarnie w dniu 30.11 w siedzibie GUNB  

z kierownictwem DWP w trakcie którego to spotkania omówili zapisy procedury kontroli 

betonu u producenta, ze szczególnym uwzględnienie kwestii poboru próbek na budowie, 

zwłaszcza w aspekcie możliwości dokumentowania tego procesu oraz możliwości uczestnictwa 

producentów w badaniach kontrolnych w akredytowanym laboratorium i procedurze 

odwoławczej w przypadku uzyskania niejednoznacznych wyników. 

W roku sprawozdawczym – podstawową inicjatywą Zarządu Stowarzyszenia – była kwestia 

walki z szarą strefą i nieuczciwą konkurencją na rynku betonu towarowego. Kontynuowano  

w tym zakresie prace zainicjowane w roku 2022, kiedy to na zamówienie SPBT Związek 

Przedsiębiorców i Pracodawców opracował raport nt. wielkości szarej strefy na polskim rynku 

betonu towarowego. 
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Mając powyższe na względzie przedstawiciele SPBT odbyli szereg spotkań  

z przedstawicielami Ministerstwa Finansów i Krajowej Administracji Skarbowej (KAS)  

w dniach: 6.02, 6.03, 14.03, 18.04.2023 r. 

 

W trakcie tych spotkań przedstawiciele SPBT zgłaszali postulaty wprowadzenia ulgowej 

stawki VAT na beton towarowy w wysokości 8% lub wprowadzenia odpisu podatkowego  

w wysokości 15% od wartości zakupionego betonu przez klienta indywidualnego. Niestety 

pomimo wielkości szacowanej szarej strefy na 3,5-3,7 mln m3/rocznie o wartości ca. 1 mld pln 

postulaty SPBT nie znalazły poparcia w Ministerstwie Finansów. Jedynie Krajowa 

Administracja Skarbowała zgłosiła propozycję objęcia dozorem systemu SENT transportów 

betonu. Jednak – pod dogłębnej analizie przez Zarząd SPBT – propozycja KAS monitorowania 

transportów betonu będzie nieskuteczna, kłopotliwa i kosztowna dla producentów betoa nadto 

zgodnie z zapisami ustawy nie może obejmować dostaw dla klientów indywidualnych, gdzie 

patologii jest najwięcej. 

Aby wypracować jednolite stanowisko branży oraz szybko reagować na działania ze strony 

Ministerstwa i KAS – decyzją Zarządu SPBT został powołany zespół roboczy w składzie: 

• Anna Kornecka, 

• Łukasz Żyła, 

• Sebastian Krysiuk, 

• Iwona Ozga, 

• Bartek Rogala, 

• Maciej Mroczka, 

• Paweł Bogacki, 

• Justyna Piotrowska-Łój, 

• Maciej Gruszczyński. 
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Zespół spotykał się w roku sprawozdawczym 5-krotnie. W trakcie spotkań opiniowane były 

przede wszystkim propozycje KAS oraz analizowane ewentualne korzyści i zagrożenia dla 

branży. 

Mając powyższe na względzie – po zmianie ekipy rządzącej w grudniu 2023 r. Zarząd SPBT 

podjął decyzję o ponowieniu postulatów walki z szarą strefą, tym razem w aspekcie 

wielopłaszczyznowym, tj.: 

• poprzez organy nadzoru budowlanego, uprawnione do kontroli u producentów, w tym 

systemu dystrybucji oraz pochodzenia surowców produkcyjnych, 

• Ministerstwa Finansów – wprowadzenie system ulg dla klientów indywidualnych 

(inicjatywa popierana przez przedstawicieli innych wyrobów budowlanych), 

• Ministerstwa Rozwoju i Technologii, któremu podlega w całości nadzór nad 

budownictwem w tym rynkiem wyrobów budowlanych. 

Działania w tym zakresie rozpoczęły się intensywnie w roku 2024 i będą przedmiotem 

sprawozdania działalności SPBT za rok 2024. 

Innym aspektem współpracy z urzędami centralnymi było współdziałanie SPBT z Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. Eksperci SPBT wnosili uwagi do dokumentów 

technicznych a Prezes SPBT uczestniczył w spotkaniach organizowanych przez dyr. Tomasza 

Żuchowskiego z branżą wykonawców i dostawców materiałów na potrzeby realizacji 

kontraktów. 

Inną aktywnością SPBT, jeżeli chodzi o współpracę z urzędami centralnymi, była wspólna  

z Ogólnopolską Izbą Gospodarczą Drogownictwa oraz Polskim Związkiem Producentów 

Kruszyw interwencja w sprawie dostępności infrastruktury kolejowej oraz taboru PKP Cargo 

dla przewozu kruszyw – podstawowego surowca dla branży RMX. Po interwencji  

w Ministerstwie Infrastruktury – w dniu 24 stycznia 2023 r. przedstawiciele SPBT spotkali się 

z kierownictwem Spółek PKP PLI i Cargo w trakcie którego omówili problemy związane  

z przewozem kruszyw oraz dostępności do infrastruktury kolejowej. W trakcie spotkania 

eksperci SPBT zdiagnozowali problemy dotykające branżę oraz przedstawili propozycję 

rozwiązania kryzysowej sytuacji: 

• weryfikacja istniejących punktów w zakresie możliwości ich obsługi (w tym istotne 

kwestie środowiskowe); 

• weryfikacja, czy na istniejących stacjach możliwe jest utworzenie (odtworzenie) 

dodatkowych punktów ładunkowych; 
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• stworzenie wytycznych dla modernizowanych i rewitalizowanych linii w zakresie 

zapotrzebowania na punkty ładunkowe oraz związane z nią tory odstawcze i główne 

dodatkowe dedykowane dla pociągów obsługujących ww. punkty. 

 

KOMUNIKACJA 

 

GP ds. Komunikacji jako główne cele postawiła sobie w roku sprawozdawczym: 

• Utrzymanie skróconej, prostej formy postów – zgodnie z trendami. 

• Wprowadzenie ujednoliconych form graficznych [np. Dni Betonu]. 

• Utrzymanie graficznych form wpisów [seria postów gospodarczych]. 

• Zwiększenie liczby osób śledzących profile Stowarzyszenia: 

✓ Facebook, 

✓ Linkedin. 

 

 

Spotkania grupy projektowej odbywały się za pomocą aplikacji TMS minimum raz w miesiącu. 

Tematyka postów w mediach społecznościowych dotyczyła działalności Stowarzyszenia  

(34 posty), tematyki gospodarczej (29 postów), tematyki ekologicznej (23 posty). Największym 

zainteresowaniem cieszyły się posty gospodarcze i odnoszące się do zmian klimatycznych. 
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Wszystkich postów na Facebooku i LinkedIn ukazało się ponad 180. Ilość obserwujących na 

Facebooku wzrosła w porównaniu rok do roku o 1/5.  

 

 
 

W przypadku LinkedIn w ciągu pół roku konto SPBT pozyskało 241 osób obserwujących co 

dało 815 obserwujących pozyskanych bez dodatkowych opłat. Duży efekt tych działań wiązał 

się z komunikacją wokół wydarzenia jakim była debata, systematycznością zamieszczanych 

postów 2 tygodniowo. Średnia liczba polubieni pod postem to 12. 
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Bardzo dobrym odbiorem cieszyła się debata „Beton niskoemisyjny – perspektywy i wyzwania 

rynku” przygotowana podczas Konferencji DNI BETONU.  

Debata poza widownią zgromadzoną na Sali plenarnej konferencji była również przekazana w 

formie streamingu. Grupa komunikacji odpowiedzialna była za dopracowanie harmonogramu 

i jednolitego przekazu a także upomnienie grafiki zaproszeń i prezentacji. Za koordynacje pracy 

GP. ds. Komunikacji odpowiedzialna była Pani Justyna Piotrowska-Łój z ramienia Biura 

SPBT. 
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PODCASTY  

Stowarzyszenie przygotowywało raz na kwartał podcasty dotyczące działalności organizacji,  

a także sytuacji na rynku budowlanym czy też dyskusji z organizacjami zaprzyjaźnionymi. 

Tytuł podcastów „W prostym słowie o budowie”. 

Wszystkie podcasty dostępne są na koncie SPBT na you tube. 
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Konferencja DNI BETONU 

 

W roku sprawozdawczym odbyły się cztery spotkania Rady programowej konferencji DNI 

BETONU której organizatorem jest Stowarzyszenie Producentów Cementu. W spotkaniach  

z ramienia Stowarzyszenia uczestniczyła Pani Justyna Piotrowska-Łój i Pan Prezes Michał 

Grys.  

SPBT jako organizacja uczestniczyło w debacie dotyczącej dekarbonizacji budownictwa. 

Każda z organizacji zrzeszających producentów kruszyw, producentów prefabrykacji, 

producentów cementu, producentów betonowej kostki drogowej, producentów chemii 
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budowlanej przedstawiała swoje stanowisko i prezentowała rozwiązania dotyczące 

dekarbonizacji swojej branży. W imieniu SPBT wypowiadał się Prezes Michał Grys. 

 

 

 

 Pani Justyna Piotrowska-Łój reprezentowała SPBT w Jury konkursu „Power Concrete”. 

Zadanie finałowe polegało na przygotowaniu betonu o najniższym śladzie węglowym i 

wytrzymałości w przedziale 35-40 MPa. Celem konkursu jest rozpowszechnianie i 

popularyzacja wiedzy z zakresu technologii cementu i betonu. 
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W drugim dniu konferencji DNI BETONU SPBT było organizatorem debaty pt. „Beton 

niskoemisyjny. Perspektywy i wyzwania rynku.” Debata była poświęcona dyskusji nad 

praktycznymi aspektami stosowania betonów niskoemisyjnych i zmianami jakie się z tym 

wiążą w projektowaniu, dostawie wbudowywaniu i pielęgnacji tego typu betonów. 

 

 

W trakcie debaty zorganizowanej w drugim dniu Konferencji Dni Betonu o przyszłości 

betonów niskoemisyjnych rozmawiali architekci, wykonawcy, inwestorzy, eksperci z zakresu 

obsługi laboratoryjnej, producenci betonów, a także dostawcy domieszek i cementu. 

Hasło-klucz, jakie wybrzmiewało w kontekście priorytetów dla efektywności wdrażania 

betonów niskoemisyjnych, to „współpraca wszystkich uczestników procesu budowlanego”. 

Moderatorzy debaty: Artur Golda i Maciej Gruszczyński zadawali panelistom pytania: 

• Dlaczego beton jest istotny dla osiągnięcia neutralności klimatycznej budownictwa? 

• W jaki sposób branża współpracuje dla obniżenia emisyjności? 

• W jakim stopniu betony niskoemisyjne będą w stanie konkurować z innymi materiałami 

konstrukcyjnymi? 

• Jak nowe rozwiązania niskoemisyjne przełożą się na rentowność branży producentów 

betonu? 

• Co nas czeka w przyszłości? 

• Jak budować, by szybciej minimalizować emisyjność? 
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Wnioski, które nasunęły się debacie są następujące: 

• Sytuacja rynkowa wymusi stosowanie zielonych rozwiązań. 

• Kluczowe dla zielonych rozwiązań jest budowanie świadomości oraz wykorzystanie 

wiedzy na wszystkich płaszczyznach procesu produkcyjnego. 

• Istotną rolę w upowszechnianiu zielonych rozwiązań mają rozwiązania prawne  

i normalizacyjne. 

• Branża dostrzega konieczność stałej, efektywnej komunikacji pomiędzy uczestnikami 

procesu inwestycyjno-budowlanego. 

Organizowana przez SPBT debata odbiła się znaczącym echem w mediach społecznościowych 

i prasie branżowej. 

 

Finanse Stowarzyszenia. 

W okresie sprawozdawczym wpływy do budżetu Stowarzyszenia pochodziły głównie ze 

składek członkowskich, ale także z oprocentowania lokat terminowych, czy organizacji 

szkolenia. 

Wynik finansowy SPBT za rok 2023 zamknął się zyskiem w kwocie 64 222,14 PLN, który  

w całości przeznaczony został na działalność statutową Stowarzyszenia. 

 

Klauzula końcowa. 

Przedkładając niniejsze Sprawozdanie – Zarząd Stowarzyszenia Producentów Betonu 

Towarowego w Polsce wnosi o jego przyjęcie przez Walne Zgromadzenie Członków SPBT. 

 

 

Kraków, 21 maja 2024 r. Prezes Zarządu SPBT 

 

 

 


